
 
 
 
 
 

Weert, 16 januari 2023. 
 
Vragen Open Park Weert en voortgang sportpark Boshoven. 
 
Vandaag is onze fractie geïnformeerd  door de kerngroep Open Park Weert dat zij hun taken 
neerleggen en terugtreden als kerngroep. Ook de voorzitter de heer Bart Cillekens is afgetreden.  
DUS Weert betreurt het terugtreden van de kerngroep die zoveel tijd en energie in de Open Park 
heeft gestoken. 
 
In de mail aan wethouder van den Heuvel geeft de kerngroep aan dat zij vinden dat zij door de 
gemeente buitenspel zijn gezet in zowel de voorbereiding van de besluiten als bij het definiëren van 
de projectopdrachten.  
 
Wij hebben een aantal vragen over dit alles: 

1. Welke overleggen zijn met wie gevoerd op welke datum in het voortraject? 
2. In de raadsinformatiebrief die de raad mocht ontvangen op 14 december 2022 geeft u aan 

dat er overleg is gevoerd met de partners. Hoe kan het dat dit door de werkgroep niet wordt 
onderschreven? 

3. Wat betekent het opstappen van de werkgroep voor de ontwikkeling van de Open Club 
Weert? 

4. Hoe kan het dat deze samenwerking ten einde is gekomen terwijl u participatie een 
speerpunt van beleid is? 

5. Welke mogelijke onvoorziene gevolgen heeft dit opstappen voor het verloop van het 
vervolgproces Open Park Weert? 

 
Wij zien de antwoorden graag tegemoet. 
 
Conny Beenders-van Dooren 
Namens de fractie van DUS Weert 
 


